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پيش بينى  آلكنو درباره المپيك 
2020 درست از آب درنيامد!

ولاديمر آلكنو اعلام كرده بود كه روسيه قهرمان 
ــد كه اين پيش بينى درست از آب  المپيك خواهد ش

درنيامد.
ــال ايران در  ــرمربى واليب ــو س ــر آلكن  ولاديمي
المپيك توكيو و سرمربى سابق تيم ملى روسيه پس 
ــيه اعلام  ــدن تيم ملى واليبال روس ــت ش از فيناليس
ــيه قهرمان المپيك خواهد  كرده بود كه واليبال روس
ــد. او در اين باره اظهار كرده بود:«روسيه شايسته  ش
ــود و معتقدم كه اين تيم  ــور در فينال المپيك ب حض
ــد چرا كه آنها با روحيه اى  قهرمان المپيك خواهد ش
ــه بازيكنان  ــاف حريف خواهند رفت. ب خوب به مص
ــدند  ــرا كه آنها موفق ش ــيه آفرين مى گويم چ روس
برزيل قدرتمند را متوقف كرده و شكست دهند. فكر 
ــر از ديگر تيم ها بوده و  ــطح بالات مى كنم آنها يك س

بهتر از ديگران بازى مى كنند.»
ــت كه روز شنبه  اين صحبت آلكنو درحالى اس
16 مرداد، تيم ملى واليبال فرانسه موفق شد روسيه 

را شكست دهد و قهرمانى خود را جشن بگيرد.  
ــيه  ــار نظر آلكنو در خصوص قهرمانى روس اظه
ــه و صحبت  ــران ايرانى قرار گرفت ــه كارب مورد توج
ــن مربى از  ــن كه پيش بينى اي ــاى او با عنوان اي ه
فينال المپيك درست از آب درنيامد، دست به دست 
ــود. آلكنو، هدايت تيم ملى روسيه در المپيك  مى ش
2012 لندن را برعهده داشت و توانست به فينال اين 
ــب مدال طلا افتخار آفرينى  ــد و با كس رقابت ها برس
ــك 2020 توكيو  ــى در المپي ــن مربى روس ــد. اي كن
ــان ايران را برعهده گرفت كه موفق  هدايت ملى پوش
ــرا كه ايران در  ــت آورد چ ــد نتيجه خوبى به دس نش

مرحله گروهى المپيك حذف شد.
ــه مربيگرى يكى  ــى از لحاظ كارنام آلكنو روس
ــى آيد كه به دليل  ــمار م از مربيان برتر جهان به ش
ــران در  ــد از هدايت اي ــم گرفت بع ــتگى تصمي خس
ــردازد و از دنياى  ــتراحت بپ ــك مدتى را به اس المپي

مربيگرى خداحافظى كند.

چهره

ا ا آلك

باشگاه مس با جدايى سرمربى اش مخالفت كرد
 ربيعى: به مس رفسنجان 

تعهد دارم

ــنجان مى گويد از مديران  ــرمربى مس رفس س
ــگاه ذوب آهن به دليل پيشنهادشان تشكر كرده  باش

است چون به باشگاه مس رفسنجان تعهد دارد.
محمد ربيعى درباره شايعات جدايى اش از مس 
ــگاه ذوب آهن اظهار كرد:  ــنجان و مذاكره با باش رفس
ــره ذوب آهن و آقاى فريدونى  از مجموعه هيئت مدي
مديرعامل اين باشگاه تشكر كردم و به دليل تعهدى 
ــئله زمان كه  ــگاه مس رفسنجان دارم و مس كه باش
قطعا براى ذوب آهن و هيئت مديره آن ها مهم است، 

به رسم ادب از آن ها عذرخواهى كردم.
ــال  ــنجان تا س ــه كرد: من با مس رفس او اضاف
ــا من  ــه ب ــگاهى ك ــرارداد دارم و از دو باش 1402 ق
ــگاه  صحبت و مذاكره كردند، عذرخواهى كردم. باش
مس رفسنجان كاملا با جدايى من مخالفت كرد و به 

اين باشگاه متعهد خواهم بود.

سانتاكلارا مغانلو
 را زردپوش مى كند

ــانتاكلارا پرتغال ممكن است مهاجم  باشگاه س
فصل قبل خود را به سپاهان بفروشد.

ــهريار مغانلو فصل قبل با قراردادى به مدت  ش
سه فصل به سانتاكلارا پيوست اما حضور اين بازيكن 
ــن تيم پرتغالى چندان طولانى نبود و او پس از  در اي
ــا يك نيم فصل با قراردادى 6 ماهه به ارزش 50  تنه

هزار يورو به صورت قرضى به پرسپوليس پيوست.
مسئولان باشگاه پرسپوليس از هفته ها قبل كار 
حفظ و خريد دائمى اين بازيكن را پيگيرى كردند اما 
باشگاه پرتغالى در جواب نامه هاى باشگاه پرسپوليس 
ــراى خريد اين  ــگاه ايرانى ب ــوان كرد كه يك باش عن
بازيكن حاضر به پرداخت 500 هزار يورو شده است. 
همين موضوع موجب شد تا حفظ مغانلو با اين ارقام 
ــپوليس كار محالى به نظر  براى باشگاهى مانند پرس
ــد مذاكراتى بين  ــد. با اين حال به گوش مى رس برس
ــانتاكلارا صورت گرفته و باشگاه  باشگاه سپاهان و س
ــى از  ــپاهان ظاهرا محمد محبى را به عنوان بخش س
قرارداد مغانلو به سانتا پيشنهاد داده است. موضوعى 
كه با موافقت باشگاه پرتغالى هم مواجه شده است و 
ــانس باشگاه اصفهانى براى  با توجه به اين موضوع ش

جذب اين بازيكن بيش از ساير باشگاه ها است.
ــپوليس همچنان  ــت كه پرس ــن در حالى اس اي
ــظ  حف ــد  بتوان را  ــن  بازيك ــن  اي ــت  اس ــدوار  امي

كند.
ــائل، طى يكى دو روز آينده  با توجه به اين مس

تكليف اين بازيكن نهايى خواهد شد.

دريچه
خ اش ا ا اشگا

سرمربى شيرازى تيم ملى فوتسال:
جوانگرايى در تيم ملى فوتسال 
از سال 2017 آغاز شده است

ــرمربى تيم ملى  ــيد محمد ناظم الشريعه س س
ــش بازيكنان جوان تيم  ــال گفت: علت درخش فوتس
ملى فوتسال در تورنمنت تايلند اين است كه از سال 

2017 جوانگرايى را شروع كرديم.
ــريعه در مورد برنامه هاى اين  محمد ناظم الش
ــم پس از تورنمنت تايلند گفت: فعلا كه ليگ برتر  تي
ــروع شده و بازيكنان در اختيار تيم هاى باشگاهى  ش
ــه بالارفتن ميزان آمادگى  ــتند. اين چهار هفته ب هس
ــم از ابتداى  ــد و اميدواري ــى كن ــان كمك م بازيكن
شهريور كه اردوى جديد آغاز مى شود ملى پوشان با 

آمادگى كامل در تمرينات حاضر باشند.
وى با بيان اينكه تيم ملى پيش از تورنمنت تايلند 
ــت، تاكيد كرد: ما در اين رقابت ها ــابقه اى نداش مس
ــديم و به لحاظ هماهنگى نيز  ــازى به بازى بهتر ش  ب
به سطح مطلوبى رسيديم. از حضور در اين تورنمنت 
راضى هستيم و 5 بازى دوستانه خوب برگزار كرديم.

ناظم الشريعه با اشاره به پيشرفت تيم هايى مثل 
ــتان اذعان داشت: ازبكستان بايد تايلند  مصر و ازبكس
ــيار خوبى بودند كه بازى هاى  را مى برد. آنها تيم بس
ــتند و  ــتانه خوبى مثل بازى با آرژانتين هم داش دوس
بعد از تورنمنت تايلند هم به پرتغال رفتند تا در آنجا 
ــم در ابتدا خوب نبوديم  ــد. ما مقابل اين تي اردو بزنن
اما هر چه از زمان بازى گذشت تجربه بازيكنان ما به 
ــده و  كارمان آمد و بازيكنان با ارنج تيم هماهنگ ش

توانستيم ازبكستان را شكست دهيم.
سرمربى تيم ملى فوتسال به تيم مصر هم اشاره 
ــا روى كارهاى  ــاس بازى مصرى ه ــرد و افزود: اس ك
ــن اينكه در بازى با اين تيم تركيب  انفرادى بود ضم
ــلوغ  ــده بود. مصرى ها با ش ما هم دچار تغييراتى ش
ــتند بازى را در اختيار بگيرند و بازى  بازى مى خواس
جلوى اين تيم ها براى ما تجربه خوبى بود. مصر تيم 
ــم خوب آفريقا كه  ــت و يكى از دو تي قدرتمندى اس

درس هايى از بازى با اين تيم گرفتيم.
ــوى خود به  ــريعه در ادامه گفت وگ ــم الش ناظ
ــاره كرد و  ــش جوانان در تورنمنت تايلند اش درخش
ــال 2017 شروع كرديم  ــه را از س گفت: ما اين پروس
ــعيد عباسى،  و بازيكنانى مثل عليرضا رفيعى پور، س
ــركاس و ... حاصل اين اتفاق  ــينا پ طاها نعمتيان، س
ــتند. در تورنمنت تايلند هم شاهد درخشش اين  هس
ــت كم بازى كردن  ــان بوديم. وى در مورد عل بازيكن
ــالار آقاپور گفت: اين بازيكن در تركيب اصلى هم  س
ــت و در تمرينات هم فوق العاده بود  داخل زمين رف
اما كمى دير با بازيكنان هماهنگ شد و نياز به زمان 
ــن خوب و جوان  ــترى از اين بازيك دارد. انتظار بيش
داريم. ناظم الشريعه به حضور محمد هاشم زاده روى 
ــاره كرد و گفت: هاشم  ــال اش نيمكت تيم ملى فوتس
ــد  زاده قبلا هم در تيم ملى بود و در برهه اى ناچار ش
ــرايطى كه داشتيم به  ــود اما با توجه به ش تا جدا ش
ــت و قطعا اتفاق مثبتى روى نيمكت  تيم ملى بازگش

تيم ملى بود.

فرمانده سپاه فجر:
 برادران گرايى نمونه اى از 

استعدادهاى جوان فارس هستند

ــارس اعلام كرد:  ــپاه فجر ف  ايرنا: فرمانده س
ــتعدادهاى جوان  ــه اى از اس ــرادران گرايى نمون ب
ــتان فارس هستند و لازم است مسئولان استان  اس
ــداالله بوعلى عصر  ــردار ي ــا حمايت كنند. س از آنه
ــنبه در حاشيه مراسم استقبال از برادران گرايى  ش
ــهيد دستغيب شيراز افزود: امروز در  در فرودگاه ش
ــيار خوب و  ــتى گام هاى بس ــوزه فوتبال و كش ح
ــتان فارس برداشته شده و  درخشانى در سطح اس
ــاهد اينگونه افتخارآفرينى ها در ساير  اميدواريم ش

رشته هاى ورزشى باشيم.
ــدال طلاى المپيك  ــب م وى تاكيد كرد: كس
توكيو 2020 در رشته كشتى فرنگى توسط محمد 
ــتان فارس و  رضا گرايى يك افتخار بزرگ براى اس
ــت. فرمانده سپاه فجر با تاكيد بر اهميت  شيراز اس
ــئولان استان از ورزشكاران جوان  لزوم حمايت مس
ــتعدادى در  ــكار و با اس فارس، گفت: جوانان ورزش
ــتگى  ــتان فارس وجود دارند كه شايس ــر اس سراس

حضور در مسابقات ملى و بين المللى را دارند.
ــپاه فجر و  ــان اينكه از طرف س ــى با بي  بوعل
ــى به برادران  ــهيد سپاس ــگاه ورزشى فجر ش باش
ــن جوانان  ــم، گفت: اي ــى گويي ــى تبريك م گراي
شايسته به عنوان نماينده ايران اسلامى در المپيك 
ــلامى ايران  افتخارآفرينى كرده و پرچم جهورى اس
ــتند، مردم را خوشحال كردند و براى ما  را برافراش
قهرمان هستند. محمد رضا گرايى كشتى گير جوان 
ــيرازى  بيستم فروردين ماه 1400  در وزن  67  ش
كيلو گرم  رقابت هاى كشتى فرنگى گزينشى قاره 
آسيا  براى كسب سهميه المپيك 2020 توكيو در 
ــتان  با كسب نشان طلا  ــهر آلماتى كشور قزاقس ش
جواز حضور در مهمترين رويداد ورزشى دنيا يعنى 
ــب كرد. گرايى در مرحله گزينشى  المپيك را كس
المپيك، كشتى گيرانى از كشور تاجيكستان، اردن، 
ــتان و كره جنوبى را با اقتدار شكست داد و  هندوس

راهى المپيك 2020 توكيو شد.
ــو هم  ــك 2020  توكي ــا در المپي محمدرض
ــان داد و معلوم شد كه اين جوان  اقتدار خود را نش
شيرازى نشان طلاى  المپيك را نشانه رفته است.

ــكلات مالى و احتمال بسته شدن پنجره نقل و  ــگاه با توجه به مش باش
ــطه شكايت كالدرون، اقدامات مناسبى را در ذهن دارد و  انتقالات آن به واس

به دنبال اجرايى كردن آن است.
 شكايت گابريل كالدرون از پرسپوليس اين تيم را در آستانه محروميت 
نقل و انتقالاتى قرار داده و اين موضوع باعث شده تا مديران باشگاه به دنبال 
ــند.  جعفر سميعى و  راهكارى براى حل اين موضوع پيش از تقويت تيم باش
ــكورى دو عضو فعال مديريتى پرسپوليس برخلاف مشكلات مالى  ابراهيم ش

ــگاه به دنبال راهكارهايى هستند تا طبق خواسته كادرفنى و يحيى  اين باش
گل محمدى برنامه هاى تقويت تيم را پيش ببرند.

ــرايط فعلى به دنبال  ــت كه در ش ــن موضوع براى آنها اين اس مهمتري
تمديد با بازيكنانى باشند كه قراردادشان به پايان رسيده و از حيث نياز تيم 
نيز در اولويت ويژه قرار دارند. كمال كاميابى نيا، وحيد اميرى، مهدى شيرى، 
ــاه و احمد نوراللهى از جمله بازيكنانى هستند كه قراردادشان به  اميد عاليش
پايان رسيده و مذاكراتى نيز با باشگاه براى ادامه همكارى دنبال كرده اند كه 
ــته هاى مالى بوده است. بحث بعدى  ــى البته در اين ميان خواس بحث اساس
ــت 500هزار دلارى باشگاه سانتاكلارا  ــهريار مغانلو و درخواس نيز ماجراى ش
ــپوليس است كه باعث شده تا اين مهاجم در  براى ادامه همكارى اش با پرس
ــترس اين باشگاه باشد اما مديريت تا اين لحظه از  ــرايط كنونى دور از دس ش

آن نااميد نشده است.
با اين حال بحث تقويت تيم نيز با توجه به جدايى محمدحسين كنعانى 
ــال اخير  ــپوليس طى كمتر از يك س زادگان در خط دفاعى وجود دارد. پرس
ــت تا  ــت داده و به دنبال اين موضوع اس ــع ملى پوش خود را از دس دو مداف
ــه دنبال گزينه  ــه كيفيت بازيكنان داخلى ب ــده با توجه ب ــت باقيمان در فرص
ــد.مهمترين مسئله اما در اين ميان فرصت اندك اين باشگاه  مدنظر خود باش
ــكايت گابريل كالدرون  ــته شدن پنجره نقل و انتقالاتى است. طبق ش تا بس

ــگاه در  ــت، در مرحله بعدى اين باش ــده اس ــه با اخطارهايى نيز همراه ش ك
ــگاه از  معرض محروميت نقل و انتقالاتى قرار خواهد گرفت. خزانه خالى باش
ــود تا آنها اميد چندانى به  ــرايط كنونى باعث مى ش حيث ارزى و ريالى در ش
ــابق و آرژانتينى خود نداشته باشند. به همين  پرداخت مطالبات سرمربى س
ــتاب ويژه اى را در بحث نقل و انتقالاتى و جذب بازيكنان جديد در  منظور ش
ــر محروميت نقل و انتقالاتى  ــه تاريخ ابلاغيه فيفا مبنى ب ــر گرفته اند تا ب نظ
برنخورند. آنها به دنبال اين هستند تا هر چه زودتر با بازيكنانى كه در ليست 
ــان  ــت يافته و قراردادش يحيى گل محمدى قرار گرفته اند به نتيجه لازم دس
ــته نيز دنبال كردند و پيش از موعد  ــت كنند. اتفاقى كه در فصل گذش را ثب
ــكايت برانكو ايوانكوويچ،  ــدن محروميت نقل و انتقالاتى بعد از ش اجرايى ش
ــكايت باشگاه النصر  قرارداد بازيكنان تازه وارد را ثبت كردند و البته مورد ش
عربستان قرار گرفته بود. بايد ديد اينبار هم ابراهيم شكورى و جعفر سميعى 
ــه مدنظر خود در  ــال كنند و به نتيج ــن راهكار را دنب ــد بود اي ــادر خواهن ق
ــت  ــيايى دس ــوص تقويت تيم براى فصل آتى و خصوصا رقابت هاى آس خص

يابند يا اين پروسه زمان بر به دردسرى بزرگ براى آنها تبديل خواهد شد.
البته بحث اينجاست كه در صورت محروميت نقل و انتقالاتى نيز ، اين 
ــگاه مشكلى براى تمديد قرارداد با بازيكنان نخواهد داشت و اين موضوع  باش

قانونى خواهد بود.

شيوه تكرارى همانند دوره برانكو ايوانكوويچ

ضدحمله سريع پرسپوليس به بازار نقل و انتقالات

عاشقانه ديويد تيلور براى حسن يزدانى

همسرم عكس كشتى ما را برايم فرستاد
قهرمان طلاى المپيك و رقيب ديرينه حسن يزدانى، حريف ايرانى اش 
را اصلى ترين عامل انگيزه او براى پيشرفت در كشتى مى داند و از يزدانى 

با احترام خاصى تمجيد مى كند.
ــن يزدانى يكى از جذاب ترين رقابت هاى  ــتى ديويد تيلور با حس كش
ــك 2020 توكيو بود كه در بازى فينال وزن 86 كيلوگرم رقم خورد  المپي

و با پيروزى كشتى گير آمريكايى به پايان رسيد.
ــت نيز حسن يزدانى را شكست داده بود،  تيلور كه در 2018 بوداپس
ــيارى  ــتى گير ايرانى رفت كه اين ديدار از نگاه بس در حالى به مصاف كش
ــد و از اين حيث مورد توجه  ــتى جهان محسوب مى ش مهمترين نبرد كش
ــابقه نيز خبرنگاران  ــت و در نشست خبرى پس از مس ــيارى قرار داش بس
ــانه هاى بزرگ جهان در مقابل تايلور حضور يافتند تا از او  ــيارى از رس بس
ــتى گير آمريكايى كه در حاشيه مسابقه نيز برخوردى  ــش كنند. كش پرس
ــن كنفرانس مطبوعاتى كه  ــت، در اي ــه و محترمانه با يزدانى داش صميمان
حالا ويديوى آن وايرال شده و مخاطبان بسيارى هم در بين ايرانى ها پيدا 
ــدود دو دقيقه اى كه راجع به يزدانى حرف مى زند، با احترام  ــرده، در ح ك
ويژه از او ياد كرده و قهرمان ايران را «عامل انگيزه» خود قلمداد مى كند.

* كشتى هاى من و حسن داستان متفاوتى دارد
ديويد تيلور زمانى كه با سؤالى درباره حسن يزدانى مواجه شد، به اين 
ــكل پاسخ داد: ببينيد من نمى خواهم خيلى راجع به پيروزى مقابل اين  ش
آدم (حسن يزدانى) صحبت كنم، چون او به من كمك كرده تا كشتى گير 
بهترى باشم و هر دفعه كه من باهاش كشتى گرفتم يك داستان متفاوتى 
ــب مدال طلا باهم رودررو شديم و اين  بوده. فكر مي كنم ما اينجا براى كس

براى طرفداران كشتى در سراسر دنيا اتفاق خيلى ويژه اى بود.
* ما نمايندگان خوبى براى كشتى هستيم

ــن يزدانى هم توضيح مى دهد: من باور  ــورد رابطه اش با حس او در م
ــتى  ــه ما (تيلور و يزدانى) نمايندگان خيلى خوبى براى ورزش كش دارم ك
ــت مى كنيم.  ــى كه رقاب ــيرى كه پيش مى  رويم، با روش ــتيم؛ در مس هس
ــور و يزدانى) برايم  ــس از ما  (تيل ــد از فينال چند عك ــا بع ــرم دقيق همس
ــتاد و من به اين فكر مى كنم كه اين چند عكس خلاصه بسيار خوبى  فرس

از رابطه ماست.
* به خاطر يزدانى شكرگزارم

ــيم؛ اين  ــن [يزدانى] از نزديك هم را نمى شناس وى افزود: من و حس

درست است. ولى او من را به جلو هل مى دهد و من هم او را. ما هر دفعه 
تا آخرين لحظه مى جنگيم مى دانيد، احساسات و آماده سازى زيادى صرف 
ــود. من به خاطر حضور حسن شكرگزار و  ــابقه اى مثل فينال ما مى ش مس
ــگزارم. ما به جلو هل دادن همديگر ادامه مى دهيم و بدون شك اين  سپاس
آخرين بارى نبود كه باهم رودررو شديم و من منتظر دفعه بعدى هستيم؛ 

من دو ماه ديگر در رقابت هاى جهانى خواهم بود.

ال ت ف ل ت ا ش

فارس

واكنش «آزمون» به پيشنهادات اروپايى و نزديك شدن به ركورد 100 گل

«گلزنى را به مالكوم ياد دادم»
ــنهاد  ــنت پترزبورگ به خبر پيش مهاجم ايرانى تيم فوتبال زنيت س
ــلان، آ.اس رم و بايرن لوركوزن واكنش  ــاى اروپايى از جمله اينترمي تيم ه

نشان داد.
ــنت پترزبورگ روز شنبه در چارچوب مسابقات   تيم فوتبال زنيت س
هفته سوم ليگ روسيه توانست با نتيجه 3 بر 2 تيم كراسنودار را از پيش 
رو بردارد. سردار آزمون مهاجم ايران در اين مسابقه دو گل به ثمر رساند تا 
تعداد گل هاى خود را در چهار ديدار اخير زنيت، به پنج گل افزايش بدهد.

ــابقه ضمن اشاره به اين موضوع، به پيشنهاد  آزمون در پايان اين مس
ــپانيا و  تيم هاى اروپايى از جمله آ. اس رم و اينترميلان ايتاليا، ويارئال اس
ــم ايرانى همچنين با  ــان داد. اين مهاج ــرن لوركوزن آلمان واكنش نش باي
ــدار فينال المپيك براى برزيل كه  ــى «مالكوم»، هم تيمى خود در دي گلزن

منجر به قهرمانى اين تيم شد، كنايه زد.
* زمانـى كه بازى زنيت و كراسـنودار در جريان بـود، مالكوم با 
برزيـل قهرمان المپيك شـد و گل تعيين كننـده اى در فينال به 

ثمر رساند. در اين مورد چه فكر مى كنيد؟

ــاد دادم از جمله نحوه  ــت چيزهاى زيادى به مالكوم ي ــن در زني - م
ــد كه او بتواند  ــه مالكوم تبريك مى گويم. خدا كن ــى (مى خندد). ب گلزن

قهرمان جهان شود!
* بعد از دو گل بار گلزنى مقابل كراسـنودار، شما اكنون پنج گل 
در چهار ديدار ابتدايى فصل به ثمر رسانده ايد. چگونه مى توانيد 

اين عملكرد را توضيح دهيد؟
ــكر كه اين اتفاق مى افتد،  - من كار خود را انجام مى دهم. خدا را ش
اما اين نه تنها شايستگى من، بلكه شايستگى هم تيمى هاى من است. من 

همچنان تلاش مى كنم.
* شـما هم با پاى راسـت گل زديد هم با پاى چپ. آيا واقعاً مهم 

است كه با كدام پا گلزنى كنيد؟
ــت كه با پاى خود گل بزنيد، مهم نيست راست  - نكته اصلى اين اس

يا چپ.
* در حـال حاضـر 99 گل در تيم هـاى روسـيه (روبيـن كازان، 
روستوف و زنيت) به ثمر رسانده ايد و يك گل ديگر تا رسيدن به 

100 گل فاصله داريد. اين آمار براى شما مهم است؟
ــتم! ممنون كه گفتيد! اگر قبلاً اين را  - من از اين موضوع خبر نداش
مى گفتيد، احتمالاً مقابل كراسنودار صدمين گل را هم به ثمر مى رساندم!

* درباره پيشنهادات تيم هاى اروپايى چه نظرى داريد؟
ــزم روى بازى هاى اين تيم  ــت قرارداد دارم و تمرك ــن با تيم زني - م
ــت. هر تصميمى كه زنيت بگيرد همان مى شود. در هر صورت من كار  اس

خود را انجام خواهم داد.

مسى با چشمان گريان:
 هرگز فكر نمى كردم از بارسلونا جدا شوم

 با PSG صحبت كرده ام
ستاره آبى انارى ها با هواداران اين تيم خداحافظى كرد. او گفت هرگز 
فكر نمى كرد كه از اين تيم جدا شود. او گفت كه با پارى سن ژرمن صحبت 

كرده است اما هنوز به توافق نهايى نرسيده است.
ــرد. او در  ــلونا خداحافظى ك ــال از بارس ــى بعد از 17 س ــل مس  ليون
نشست خبرى كه براى او در نوكمپ برگزار شد، درحالى كه به شدت گريه
ــق اين  ــلونا بودم عاش ــتى كه در بارس ــرد، گفت: از همان روز نخس ــى ك  م
ــم. هرگز فكر  ــدم و نهايت تلاش خود را به كار گرفتم تا بهترين باش تيم ش
ــرايط باعث شد تا  ــلونا خداحافظى كنم اما ش نمى كردم كه با پيراهن بارس

من بروم.
ــد و احساساتى شده بود،  ــويق حضار مواجه ش ــى درحاليكه با تش مس
ــلونا دارم؛ خاطراتى كه هم  ــور در بارس ــن خاطرات زيادى از حض ــت: م گف
ــيرين هستند و هم البته تلخ و ناراحت كننده. بدون شك بهترين خاطره  ش
من زدن گل نخست با پيراهن بارسلونا بعد از روزهاى سختى بود كه راهى 
ــى درباره روزهاى اخير سؤال پرسيد و  ــگاه شدم. خبرنگارى از مس اين باش
ــس لاپورتا همه چيز را توضيح  ــد، گفت: رئي اينكه چرا اين جدايى اعلام ش
ــت پيدا كرديم اما كميته برگزارى رقابت هاى  ــفاهى دس داد. ما به توافق ش
لاليگا به ما اعلام كرد كه نمى توان با اين شرايط ادامه داد و به همين خاطر 
اين جدايى صورت گرفت. من اطمينان دارم كه لاپورتا و باشگاه بارسلونا تا 
آخرين لحظات براى امضاى قرارداد تلاش كردند. به شما بگويم كه من سال 
قبل نمى خواستم بمانم اما امسال دوست داشتم كه قراردادم را تمديد كنم.

ــخت ترين روزهاى دوران فوتبالى من است.  او ادامه داد: اين روزها س
ــدم و ادامه  ــخت زيادى را تجربه كرده ام  اما هر باره بلند ش من روزهاى س
ــخت  ــك س ــدوارم كه بتوانم اين چالش جديد را هم كه بدون ش دادم. امي
خواهد بود پشت سرگذارم.من بسيار ناراحت هستم چرا كه بايد از باشگاهى 
كه عاشق آن بودم بروم. من بعد از انتخاب لاپورتا به عنوان رئيس باشگاه با 
او در ضيافت شامى حاضر شدم و قول دادم كه تمديد كنم و مشكلى وجود 

ــفانه اين جدايى رخ داد و چاره اى جز آن نبود.همه چيز  ــت اما متاس نداش
روشن و شفاف بود و همه ما اطمينان داشتيم كه قرارداد تمديدخواهد شد 
اما شرايط باعث شد تا اين تمديد صورت نگيرد.به خاطر قوانين لاليگا امكان 
ادامه همكارى من با بارسلونا وجود نداشت. من هيچ مشكلى با كسى ندارم؛ 
ــگاه بارسلونا.باشگاه بارسلونا شرايط اقتصادى خاص  نه رئيس لاليگا و نه باش
خود را دارد و لاليگا هم قوانين خود را داشت و من هم بايد درباره آينده ام 
تصميم مى گرفتم.من براى ماندن در بارسلونا دست به غير ممكن هم زدم. 

نهايت تلاش خود را كردم اما امكان ادامه وجود نداشت.
مسى درباره اين سؤال كه چگونه بارسلونا بدون مسى قابل تصور است، 
ــت و بازيكنان بسيار خوبى دارد. اين  ــلونا بهترين تيم جهان اس گفت: بارس
ــگاه  ــگاه بزرگ به كار خود ادامه خواهد داد.همچنانكه لاپورتا گفت باش باش
بزرگ تر از هر بازيكنى است. در ابتدا نبود من سخت خواهد بود اما به اين 
شرايط عادت خواهد شد.بازيكنان بزرگ ديگر جاى خالى من را پر خواهند 
ــتاره آرژانتينى درباره تيم جديد خود گفت: من با پاريس  كرد. اين فوق س

ــت.تماس هاى  ــده اس ــن ژرمن مذاكره كرده ام اما هنوز توافق نهايى نش س
زيادى به من گرفته شده است اما هنوز به جمع بندى نهايى نرسيده ام.

ــت دارد در حضور تماشاگران با  ــوال كه آيا دوس ــى درباره اين س مس
ــلونا خداحافظى كند، گفت: بدون شك اين آرزوى من است و  پيراهن بارس
ــلونا تخفيف دادم و با  ــگاه بارس هر زمانى كه بخواهند خواهم آمد.من به باش
ــدم كه حقوقم 50 درصد  ــش حقوقم موافقت كردم. من حتى حاضر ش كاه
ــت تخفيف بدهم. صحبت هاى  ــگاه ديگر از من نخواس كاهش پيدا كند.باش
نادرست زيادى در اين زمينه مطرح شد. من تا جايى كه مى توانستم تلاش 
ــواره حقيقت را بگويم. آنهايى كه  ــت كه من هم كردم كه بمانم. نيازى نيس

بايد حقيقت را بدانند مى دانند.
ــد چه احساسى  ــؤال كه وقتى خبر جدايى او اعلام ش او درباره اين س
ــرد روى سر من بريزند.  ــطل آب س ــت، گفت: مثل اين بود كه يك س داش
خبر بسيار ناراحت كننده اى بود. تلاش مى كنم تا جايكه ممكن است اين 
شرايط را تحمل كنم. شايد الان كه به منزل برمى گردم بازهم اين احساس 
ــبختانه در اين شرايط سخت خانواده  و دوستانم  ــته باشم. خوش تلخ را داش
در كنارم خواهند بود و اين باعث مى شود تا وضع بهترى داشته باشم. من 
ــه عاشق پيروزى و جام بوده ام و باوجود آنكه دوستانم رفتند اما من  هميش
باقى ماندم اما ديگر امكان ادامه داشتن وجود نداشت. اين بازيكن آرژانتينى 
ــن گرفت، گفت: اين  ــن ژرم ــاره تصويرى كه اخيرا با بازيكنان پارى س درب
ــى درباره  ــت آن نبود. مس تصوير كاملا تصادفى بود و هيچ چيز خاصى پش
ــال ديگر مى خواهد بازى كند، گفت: نمى دانم اين  ــؤال كه چند س اين س
ــرايط بدنى ام دارم.خوشبختانه من در طول دوران فوتبالى ام  بستگى به ش
ــته ام و اميدوارم كه بتوانم فعلا ادامه بدهم. من  آسيب ديدگى شديد نداش
ــب بهترين  هنوز جام مى خواهم و در هر تيمى كه بازى كنم به دنبال كس
ــتم. من اصلا درباره هيچ چيزى پشيمان نيستم زيرا كه نهايت  جام ها هس

تلاش خود را براى موفقيت بارسلونا به كار بردم.

زنگ هشدار در تراكتور!

ــت رفتن يك فصل  انتصابات اخير مديران تراكتور، زنگ خطر از دس
ديگر براى اين تيم را به صدا درآورده است.

ــيه ترين  ــته اول فوتبال ايران يكى از پرحاش فصل 92-91 ليگ دس
فصول اين رقابت ها به حساب مى آيد. فصلى كه در نهايت تبانى شهردارى 

ــد  ــود كننده به ليگ برتر محرز ش ــوان يكى از تيم هاى صع ــز به عن تبري
ــد. در  ــه تخفيف محكوم به ماندن در ليگ يك ش ــن تيم با يك درج و اي
پرونده تبانى فصل 92-91 اسامى شناخته شده اى از فراز كمالوند و صادق 
ورمرزيار گرفته تا شيث رضايى و مهدى واعظى وجود دارد كه هر كدام با 

محروميت هاى مختلفى مواجه شدند. 
افراد مجرم در آن پرونده محروميت خود را گذراندند و احتمالا ديگر 
ــمت تبانى نرفتند، با اين حال اكنون دو نفر از آن ها دوباره در تبريز  به س
به يكديگر رسيدند. فراز كمالوند كه با دو سال محروميت و فرهاد صداقت 
ــال محروميت مواجه شدند، در حال حاضر به عنوان سرمربى  كه با يك س
و مدير تراكتور در اين تيم فعاليت مى كنند. البته فرهاد صداقت به تازگى 
ــنبه با حكم جمشيد نظمى، مديرعامل  ــمت گرفته و روز ش در تراكتور س
ــين حسن  ــگاه به عنوان مدير تيم فوتبال تراكتور انتخاب و جانش اين باش

آذرنيا شد.

ــرمربى تراكتور انجام شده چرا كه  اين انتخاب با نظر فراز كمالوند، س
ــيد نظمى،  مديرعامل اين باشگاه در مصاحبه اى كه پنجشنبه هفته  جمش
ــن آذرنيا اظهار كرده  ــت در خصوص ادامه همكارى با حس ــته داش گذش
ــرمربى و  ــم ما حضور دارد اما به اين دليل كه س ــود: »آذرنيا فعلا در تي ب
ــت بايد با هم كار كنند، بايد صحبتى هم با كمالوند داشته باشيم.  سرپرس
ــود ندارد و آذرنيا اكنون در  ــكل خاصى در اين زمينه وج با اين وجود مش

تيم ما كار مى كند.»
البته بايد تاكيد كنيم كه نبايد قصاص قبل از گناه كرد و اين دو نفر 
در آن زمان محروميت شان را پشت سر گذاشتند اما بايد به اين نكته اشاره 
كرد كه تراكتور در اين سال ها هميشه درگير مشكلات و حاشيه هايى شده 
كه مانع رسيدن آن ها به اهدافشان شده و به همين دليل بايد به پرشورها 
ــان باشند كه يك فصل ديگر هم  حق داد كه با اين انتخاب ها نگران تيم ش

با حواشى جديد از دست ندهند.


